
Bestyrelsesmøde d.29-05-24 Lejerbo afd.725-0 
 
 

Til stede: Jørgen, Lars Lykke, Lars Bo, Anna Lise, Henrik og Tina.  
 

1. Formanden bød velkommen.  
 

2. Referat fra sidste møde blev godkendt. 
 

3. Information fra varmemesteren: Det udvendige lys har drillet lidt, men fejlen 
er blevet rettet. Bofællesskabet i nr. 17 vil plante et lille træ på deres egen 
græsplæne og har fået grønt lys for det. De tilmeldte lejligheder har fået nye 
lister i døre og vinduer. Hovedrengøring af svalegange/trappeopgang 
udsættes, da det godt kan vente. Tagrenderne er nyrenset og klar til 
sommerregn ;-) Der er kommet nye frø i vores ” vild med vilje”-have og der vil 
også komme lidt blomsterløg i. Nyd dem hvor de er eller pluk en lille buket 
med hjem.  
 

4. Information fra formand: Måtte-stativ er sat op til fri afbenyttelse og hjørnet 
er ryddet fint op af vores kanon gode gårdmænd, tak for det. Også tak til vores 
beboer fra bestyrelsen for at holde vores bebyggelse og området omkring så 
pænt. Der er problemer med selv at fjernaflæse vores el.-vand og 
varmeforbrug, hvilket vil blive kigget på. Bestyrelsen har besluttet, at vi ikke 
giver beboer i afdelingen gaver ved specielle lejligheder.  
 

5.  Forslag til næstformand: Henrik blev valgt enstemmigt som næstformand. 
 

6.  Sommergrill-fest: Er planlagt til d. 7/6 kl. 17. Så vi håber at se så mange af jer 
som muligt til lidt hygge, spisning og en lille drink.  
 

7. Bordet rundt: Intet nyt. 
 

8. Evt. Intet nyt. 
 

9. Næste møde bliver 16/10 kl. 16.30 
 

Referent Tina. 
 


